

كريستوفر تريمبلي



الدكتور كريستوفر تريمبلي هو مساعد نائب مدير جامعة ويسترن ميتشيغان (WMU) والمسؤول عن الإشراف على مكتب القبول ، مكتب المساعدات المالية للطلبة، مكتب خبرة السنة الدراسية الأولى ، إدارة القبول والتسجيل، إدارة تقنية المعلومات ، ومكتب المسجل العام.

وقد خدم السيد تريمبلي قبل العودة إلى جامعة ويسترن ميتشيغان في جامعة يو إم ديربورن من عام ٢٠٠٦ إلى ٢٠١٣ ، أولاً في وظيفة مدير القبول والتوجيه ، ثم المدير التنفيذي لإدارة القبول والتسجيل ثم المدير المشارك للمساعدات المالية قبل أن يتم ترقيته إلى مساعد نائب مدير الجامعة لإدارة القبول والتسجيل حيث أشرف على جميع عمليات قبول مرحلة البكالوريوس ، المساعدات المالية و عمليات التوجيه. وقد، زادت تحت إشرافه معدلات الالتحاق في المرحلة الجامعية الأولى بنسبة ١٤٪ ، وشهدت الجامعة أكبر أربع فصول لقبول الطلبة المستجدين في تاريخها ، كما ارتفع متوسط نتائج الطلبة التراكمي بصوره واضحة.

قبل انضمامه إلى إدارة جامعة يو إم ديربورن (UM-Dearborn) ، عمل الدكتور تريمبلي مديراً للقبول في جامعة جاتون لمدة ثلاث سنوات . وقبل قبوله لمنصبه في مدرسة خاصة بها 4000 طالب ، كان قد عمل في القبول بجامعة ويسترن ميتشيغان (WMU) لمدة تسع سنوات كمستشار ثم مساعد مدير القبول ومنسق توجيه الطلبة.

دكتور تريمبلي هو الرئيس المشارك بالمجلس الاستشاري الخارجي لكلية الاتصالات بجامعة ويسترن ميتشيغان (WMU School of Communication) وهو نشط في عدد من الجمعيات المهنية التي تركز على عمليات القبول ، والمساعدات المالية ، وتخصصات الكليات وهو أيضاً مؤلف أو شارك في تأليف أكثر من اثني عشر مقالاً صحفياً كم أنه محاضر في عدد كبير من المؤتمرات .

ويعمل كمستشار لشركة "ستامانز" ، وهي وكالة تسويق للتعليم العالي. كما تشير سيرته الذاتية الى حصوله عدد من الجوائز في تسويق وتطوير مواقع ومواد القبول المطبوعة والمسموعة والمرئية

حصل الدكتور تريمبلي على كل من درجتي البكالوريوس و الماجستير من كلية الاتصالات بجامعة ويسترن ميتشيغان (١٩٩٤ – ١٩٩٩) كما حصل على شهادة الماجستير في إدارة القبول والتسجيل من جامعة كاييلا . وهو يستكمل دراسة الدكتوراه في القيادة التربوية في جامعة يو إم ديربورن ، ويتوقع أن يتم حصوله على هذه الدرجة في عام ٢٠١٤. وقد ركزت أبحاثه للدكتوراه على الإرشاد في قبول الطلبة بالكليات.

Christopher W Tremblay



Dr. Christopher W. Tremblay is Associate Provost for Enrollment Management at Western Michigan University (WMU). He is responsible for overseeing the Office of Admissions, Office of Student Financial Aid, Office of First Year Experience, Enrollment Management Information Technology, and the Office of the Registrar.

Prior to returning to WMU, Tremblay served at UM-Dearborn from 2006-2013, serving first as director of admissions and orientation, then as executive director of enrollment management and interim director of financial aid before being promoted to Assistant Vice Chancellor for Enrollment Management. In that latest capacity, he oversaw all undergraduate admissions, financial aid and orientation operations. Under his watch, undergraduate enrollment has increased by 14 percent, and the school saw its four largest freshman classes in history, even as the incoming freshman profile saw a spike in both average GPA and ACT scores.

Before joining the UM-Dearborn administration, Tremblay was director of admissions at Gannon University for three years. Prior to accepting the position at that private, 4,000-student school, he worked in admissions at WMU for nine years, serving as counselor, assistant director of admissions and orientation coordinator.

Tremblay is co-chair of the WMU School of Communication External Advisory Board and he is active in a number of professional associations focused on admissions, financial aid and college access. He also is the author or co-author of more than a dozen journal articles and is a frequent conference presenter.

He serves as a consultant for Stamats, Inc., a higher education marketing agency. His background also includes a number of marketing awards for the development of admissions print materials, websites and television and radio ads.

Tremblay earned both bachelor's and master's degrees through WMU's School of Communication in 1994 and 1999, respectively. He earned a post-master's certificate in enrollment management from Capella University. He is completing a doctorate in educational leadership at UM-Dearborn and

expects to be awarded that degree in 2014. His doctoral research is focused on graduate coursework in college admission counseling.